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P R O C E S   V E R B A L   NR. 6/2024 
 

Încheiat astăzi, 27 martie 2024, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al 
Municipiului Târgu Secuiesc, desfăşurată în sala de ședință al Primăriei municipiului Târgu 
Secuiesc. 

 Convocarea consilierilor locali şi a invitaţilor s-a făcut de către domnul primar, cu 
Dispoziţia nr. 187/21.03.2024 privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Târgu 
Secuiesc în ședință ordinară. 

Ordinea de zi a şedinţei a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor, prin publicaţii în limbile 
română și maghiară, afişate pe panoul de afişaj al Primăriei şi prin posturile locale de radio. 

Dra secretar general al municipiului face prezenţa şi constată următoarele:  
Din 17 consilieri convocaţi, sunt prezenţi fizic un număr total de 11 (unsprezece) consilieri:  

Domokos - Fejér Melinda,  Dávid Sándor,  Papp Gyöngyike,  Dr. Gáspár Zsolt, Szőts Emil , 
Dr.Szász Szabolcs- Csaba , Nagy- Babos Tamás, Szigethy Kálmán, Ilyés Botond  , Beján András și 
Molnár Lajos Zoltán. 

 În număr de 6 (șase) consilieri locali, respectiv: Biszak László István, Dr.Szilveszter 
Szabolcs, Kiss Levente –Csaba, Balázs József Attila, Lukács László, , Czipa Lóránd- Szabolcs au 
votat electronic. 

De asemenea la şedinţă mai participă: domnul primar Bokor Tiberiu, Tóth Csilla - Enikő 
secretarul general al Municipiului Târgu Secuiesc, şefii de compartimente și reprezentanţii mas-
media.  Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

 Dra. secretar general întreabă dacă consilierii locali sunt de acord cu aprobarea Procesele 
verbale nr.3, 4 ,5/2024 și care au fost  aprobate cu 11 voturi pentru . 

Dra secretar general amintește consilierii locali că dat fiind că domnul președinte ales, Kiss 
Levente-Csaba a votat online, astfel va fi necesară alegerea unui președinte pentru ședința de 
mai sus. Se propune de către fracțiunea UDMR,  ca  domnul Dávid Sándor să fie ales doar pentru 
această ședință ca președinte. Supus la vot, propunerea este acceptată cu 11 voturi pentru, 
Consiliul Local adoptând astfel Hotărârea nr.48/2024 privind alegerea preşedintelui de 
şedinţă . 

După aceste formalităţi s-a trecut la prezentarea proiectului ordinii de zi de către domnul 
primar Bokor Tiberiu. 
         

A. Probleme asupra cărora se adoptă hotărâri : 
1.  Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului general al Municipiului  Târgu Secuiesc  pe 
anul 2024, 
2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Primăriei 
Municipiului Târgu Secuiesc,  
3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local  nr.242/2023 privind 
reorganizarea aparatului de specialitate al primarului Municipiului Târgu Secuiesc, aprobarea 
organigramei și a statului de funcţii, valabile începând cu 1 ianuarie 2024, 
4.   Proiect de hotărâre cu privire la modificarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 32/2016 privind 
aprobarea asocierii Municipiului Târgu Secuiesc cu Asociaţia pentru Protecţia Animalelor „ Benji ”  
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în vederea realizării  programului de gestionare a câinilor fără stăpân și a funcționării Adăpostului 
pentru câinii fără stăpân din Municipiul Târgu Secuiesc ,  
5.  Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 58/2023 privind 
înființarea Centrului Cultural „Vigadó” Târgu Secuiesc cu statut de teatru, ca urmare a reorganizării 
Compartimentului  Casa de Cultură „Vigadó” din cadrul aparatului de specialitate al primarului în 
instituție de spectacole și concerte, 
6.   Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului 
Târgu Secuiesc în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Zonă 
Metropolitană Târgu Secuiesc-Covasna,  
7.   Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului de activitate pentru anul 2023 ale  S.C. 
PARCURI INDUSTRIALE TÂRGU-SECUIESC S.R.L. 
8.   Proiect de hotărâre pentru aprobarea aderării Municipiului Târgu Secuiesc la Asociația 
„Angustia” Egyesület, 
9.  Proiect de hotărâre  privind însușirea documentației cadastrale de prima înscriere în Cartea 
Funciară, în domeniul public al Municipiului Târgu Secuiesc, al străzilor Orbán Balázs, Tudor  
Vladimirescu și Vilelor din  Municipiul Târgu Secuiesc, 
10. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 20/2024 privind 
aprobarea listei manifestărilor culturale şi sportive în aer liber care se vor desfășura în Municipiul 
Târgu Secuiesc în anul 2024,  
 11. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărării Consiliului Local nr. 71/2022 privind 
aprobarea devizului general, a cererii de finanțare și participarea în Programul Național de 
Investiții ”Anghel Saligny” a proiectului “ Înființarea, extinderea și modernizarea rețelei inteligente 
de distribuție a gazelor naturale  în Municipiul Târgu Secuiesc și satul aparținător Lunga “. 

 
       B. Probleme asupra cărora nu se adoptă hotărâri 
       1. Înrebări și interpelări 

Supus la vot proiectul ordinii de zi a fost votat cu 11 voturi pentru.                                               
                                               

          La pct. 1 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
rectificarea bugetului general al Municipiului  Târgu Secuiesc  pe anul 2024.  
          Domnul primar solicită consilierilor locali aprobarea modificării proiectului de hotărâre 
inițial transmis către consilieri, întrucât suntem nevoiți să plătim cursurile de perfecționare ale 
asistenților sociali , pe baza facturii depuse de către Direcția de Asistență Socială.   
          Președintele de ședință supune la vot modificările propuse, acesta fiind votată cu 11 voturi 
pentru.  Primarul a explicat că rectificarea bugetară este necesară deoarece partea de venituri a 
orașului a crescut cu 2,65 milioane de lei, cel mai mare element fiind suma de bani pe care 
Ministerul Sănătății o transferă către spitalul municipal pentru achiziționarea de echipamente. 
"Ministerul Sănătății a aprobat 2,3 milioane de lei pentru spital, din care 276.000 de lei reprezintă 
contribuția orașului. Vreau să îi mulțumesc în mod special antreprenorului local Ștefan Lucian, 
care s-a oferit  să achite integral această sumă. Acest lucru va permite spitalului să achiziționeze 
echipamente în valoare totală de 2,5 milioane de lei", a declarat primarul Bokor Tiberiu, 
subliniind că patronul Skat-Kart SRL nu face acest lucru în calitate de om de afaceri, ci ca 
persoană fizică, astfel că, practic, plătește din propriul buzunar această sumă deloc neglijabilă. 
Domnul primar a adăugat că nu este pentru prima dată când antreprenorul, care a primit recent 
un premiu din partea unei asociații , aduce o contribuție semnificativă spitalului. 
         Dr. Szász Szabolcs,  consilier local și medic ginecolog la spitalul municipal, a explicat că 
spitalul din această sumă poate achiziționa un laparoscop, o masă specială pentru operații , 
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două aparate de anestezie, paturi suplimentare, precum și echipamente pentru a ajuta pacienții 
cu mobilitate redusă să se mobilizeze. 
            Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot 
proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului general al Municipiului  Târgu Secuiesc  pe 
anul 2024, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.49/2024 privind rectificarea bugetului 
general al Municipiului  Târgu Secuiesc  pe anul 2024, cu 11 voturi pentru . 
          La  pct. 2 înscris pe ordinea de zi, domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Primăriei Municipiului Târgu Secuiesc, 
potrivit căruia măsurile privind reorganizarea structurilor organizatorice ca urmare a aplicării 
prevederilor Legii nr.296/2023, inclusiv organigramele, statele de funcţii, regulamentele de 
organizare şi funcţionare trebuie actualizate,aprobate până la data de 31 decembrie 2023. 
          Solicitând cuvântul, domnul consilier local Szőts Emil întreabă de ce este necesar 
funcționarea Serviciului de protecție civilă și bibliotecă și propune o comisie de analiza a activității 
serviciului de protecție civilă din partea consilierilor. Domnul primar  preciezează faptul că și până 
acum au funcționat separat aceste două entități, însă datorită unei O.G , am fost obligat să 
desființăm postruie de șef birou, iar  prin lege suntem obligați ca să fie organizat protecția civilă la 
nivelul structurii primăriei. Dra secretar general , precizează, de asemenea faptul că între 
atribuțiile consiliului local prev.de art 129 din OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ nu 
intră o asemenea atribuție, eventual se poate solicta de la șeful serviciului să prezintă consiliului 
un raport anual de activitate. De asemenea, structura de protecție civilă este coordonată  
metodologic și controlată de ISU Covasna. 
           Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul 
de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Primăriei 
Municipiului Târgu Secuiesc, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.50/2024 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Primăriei Municipiului Târgu Secuiesc,   
cu 17 voturi pentru (din care 6  voturi electronice). 
           La pct. 3 înscris pe ordinea de zi, domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Local  nr.242/2023 privind reorganizarea aparatului de 
specialitate al primarului Municipiului Târgu Secuiesc, aprobarea organigramei și a statului de 
funcţii, valabile începând cu 1 ianuarie 2024. Modificarea este datorată faptului că potrivit 
procedurii privind predarea-preluarea personalului medical de specialitate din unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat, inclusiv din unităţile de învăţământ special de stat, şi a celui din 
creşele publice arondate unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat în structura de personal 
medico-sanitar angajat de autorităţile administraţiei publice locale, prevede, că autorităţile 
administraţiei publice locale trebuie să preia personalul medical din creșele arondate unităților de 
învățământ preuniversitar. Protocolul implică preluarea de către Primăria municipiului Târgu 
Secuiesc a doi asistenți medicali de la Grădinița cu program prelungit ”Manócska”  din Târgu 
Secuiesc. 
       Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local  nr.242/2023 privind reorganizarea 
aparatului de specialitate al primarului Municipiului Târgu Secuiesc, aprobarea organigramei și a 
statului de funcţii, valabile începând cu 1 ianuarie 2024, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea 
nr.51/2024 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local  nr.242/2023 privind reorganizarea 
aparatului de specialitate al primarului Municipiului Târgu Secuiesc, aprobarea organigramei și a 
statului de funcţii, valabile începând cu 1 ianuarie 2024, cu 17 voturi pentru (din care 6  voturi 
electronice). 
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           La pct.4 înscris pe ordinea de zi, domnul primar prezintă proiectul de hotărâre cu privire la 
modificarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 32/2016 privind aprobarea asocierii Municipiului 
Târgu Secuiesc cu Asociaţia pentru Protecţia Animalelor „ Benji ”  în vederea realizării  
programului de gestionare a câinilor fără stăpân și a funcționării Adăpostului pentru câinii fără 
stăpân din Municipiul Târgu Secuiesc , în sensul prelungirii termenului contractului cu încă un an. 
       Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre cu privire la modificarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 32/2016 privind aprobarea 
asocierii Municipiului Târgu Secuiesc cu Asociaţia pentru Protecţia Animalelor „ Benji ”  în vederea 
realizării  programului de gestionare a câinilor fără stăpân și a funcționării Adăpostului pentru 
câinii fără stăpân din Municipiul Târgu Secuiesc, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea 
nr.52/2024 cu privire la modificarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 32/2016 privind aprobarea 
asocierii Municipiului Târgu Secuiesc cu Asociaţia pentru Protecţia Animalelor „ Benji ”  în vederea 
realizării  programului de gestionare a câinilor fără stăpân și a funcționării Adăpostului pentru 
câinii fără stăpân din Municipiul Târgu Secuiesc, cu 17 voturi pentru (din care 6 voturi 
electronice). 
          La pct.5 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 58/2023 privind înființarea Centrului Cultural „Vigadó” 
Târgu Secuiesc cu statut de teatru, ca urmare a reorganizării Compartimentului  Casa de Cultură 
„Vigadó” din cadrul aparatului de specialitate al primarului în instituție de spectacole și concerte. 
             Nefiind  propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 58/2023 privind înființarea Centrului 
Cultural „Vigadó” Târgu Secuiesc cu statut de teatru, ca urmare a reorganizării Compartimentului  
Casa de Cultură „Vigadó” din cadrul aparatului de specialitate al primarului în instituție de 
spectacole și concerte, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.53/2024 privind modificarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 58/2023 privind înființarea Centrului Cultural „Vigadó” Târgu 
Secuiesc cu statut de teatru, ca urmare a reorganizării Compartimentului  Casa de Cultură „Vigadó” 
din cadrul aparatului de specialitate al primarului în instituție de spectacole și concerte, cu 17 
voturi pentru (din care 6 voturi electronice) . 
         La pct.6 înscris pe ordinea de zi, domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Târgu Secuiesc în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Zonă Metropolitană Târgu Secuiesc-Covasna,  
pentru ca Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Zonă Metropolitană Târgu Secuiesc-Covasna să 
aibă posibilitatea prestării serviciului  de gestionare a câinilor fără stăpân în unele comune, se 
impune modificarea Statutului asociației conform proiectului de hotărâre. 
           Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele supune la vot proiectul de 
hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Târgu Secuiesc în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Zonă Metropolitană Târgu 
Secuiesc-Covasna, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.54/2024 privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Municipiului Târgu Secuiesc în Adunarea Generală a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară Zonă Metropolitană Târgu Secuiesc-Covasna,  cu 17 voturi pentru 
(din care 6 voturi electronice) . 
         La pct.7 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
aprobarea raportului de activitate pentru anul 2023 ale  S.C. PARCURI INDUSTRIALE TÂRGU-
SECUIESC S.R.L., fiind invitat domnul Fejer Aron, diectorul parcului să prezintă raportul său:  
“ Numărul de contracte semnate, numărul locurile de muncă create și situația rezidenților: 
În parcurile industriale sunt în totalitate de 71 de locuri de muncă existente la data de 31.12.2023 
descrise în tabelurile prezentate . În parcul industrial ”IFET” rezidenții care au început activitatea 



5 
 

au creat  55 locuri de muncă. La parcul industrial ”EPURARE” sunt în totalitate de 16 locuri de 
muncă la cele trei firme rezidente. 
           Situație cu privire la gradul de ocupare ale parcurile industriale : Suprafața totală a 
parcului industrial ”IFET” este 7,28 hectare în care sunt incluse 5 hale industriale cu suprafată 
totală de 5.520 m2 (7.58%). Gradul de ocupare al halelor industriale este de 100%. Suprafața 
totală a terenurilor închiriate la data de 31.12.2023 este de 50.647 m2 (69,56%).  Drumuri 
asfaltate și spații inutile este de cca. ~10.601 m2.  (14,5%) Total suprafață ocupată este 91,64%. 
Spațiu rămas pentru închiriere este 5.824 m2 (8,36%). 
            Suprafața totală a parcului industrial ”EPURARE” este 6,49 hectare, din care 5,81 (89,52%) 
teren neamenajat. Suprafata circulatiei carosabile 0,51 ha (7,86%). Suprafată ocupată de utiliti 
edilitare 0,05 ha (0,77%). Suprafața totală propus pentru construcție este de  3,51 ha (54,08%) 
conform Planului Urbanistic Zonal. Cele 2 hale industriale cu suprafată totală de 1.155 m2 (~ 
1.85%) au gradul de ocupare de 100%. Suprafața totală a terenurilor  închiriate la data de 
31.12.2023 este de 32.250 m2. (91,88%)  Spațiu rămas pentru închiriere este estimat la cca. 1.695 
m2 
         Informatiile finaciare prezentate sunt întocmite la data de 31.12.2023, cu respectarea 
principiilor contabile. Venituri totale sunt 355.746,55 RON și cheltuieli totale sunt 312.217,21 RON 
rezultând un profit de 43.529,34 RON pentru perioada respectivă.  
            Eurosteel SRL are cea mai mare datorie acumulată. 313.808,20 RON. Din suma respectivă la 
sfărsitul anului 2023 suma totală a contului 491 - ”Ajustări - deprecierea creanțelor - clienți ” este 
250.685,05 RON. Dosarele depuse pentru firma Eurosteel în judecată la Judecătoria Sfăntu 
Gheorge cu o sentință civilă favorabilă care admite ordonanța de plată sunt: dosarul nr: 
1747/305/2019 pentru o sumă de 15.741,28 lei, dosarul 2147/305/2020 pentru suma de 
63.315,99 lei, și dosarul 2683/305/2021 pentru suma de 92.644,20 lei. Dosarul 2621/305/2022 a 
fost declarat admis în parte suma 46.116,99 RON. 

La sfârșitul perioadei de raportare, societatea a realizat un profit  de 43.529,34 RON. La 
sfărșitul periodei de raportare societatea în urma cu negocierile și procesul de verbade de 
conciliere cu firma Eurosteel, a provizionat suma de 4.655,26 RON.  Datorită faptului că trebuie 
create provizioane pentru adjustare pentru deprecierea creanțelor conform O.M.F.P. nr 
1802/2014 , estimăm că creanțele, înainte de procesul verbal de conciliere cu  S.C. Eurosteel S.R.L. 
nu pot fi recuperate.  Art. 369. - (1) ”Provizioanele sunt destinate să acopere datoriile a căror 
natură este clar definită şi care la data bilanțului este probabil să existe sau este cert că vor exista, 
dar care sunt incerte în ceea ce priveşte valoarea sau data la care vor apărea.”. După închiderea 
anului fiscal 2023 rezultatul raportat a fost îmbunătățit de la 
-210.068,46 la -166.539,12 RON.  

În cursul anului 2023 s-au acumulat 163.230,17 lei reprezentand 50% din chirii, din care 
130.000,00 lei au fost achitate către Primăria Municipiului Târgu Secuiesc. Soldul total la sfărșitul 
anului este 317.829,90 RON.  
             Parcurile Industriale oferă beneficii sub formă de scutire taxa de teren / taxa de clădire în 
suma totală de este 151.757,00 RON.  
Activități pe platformele sociale și de promovare:  
         După crearea a unui cont pe Google Business Profile și LinkedIn pentru parcuri industriale, în 
anul 2023 ambele generează rezultate la căutare, respectiv îndrumării, și atrag vizualizări. Pe 
siteul LinkedIn sunt postate în continuare materiale de promovare.  
         Contractul de parteneriat cu www.ghidulprimăriilor.ro a fost reînnoit pentru anul 2023. 
         În anul 2023 au fost elaborate mai multe campanii de promovare pe facebook, țintele fiind 
firmele din Brașov, respectiv Tg. Secuiesc și Covasna. Pentru acest scop au fost create și postate 
mai multe materiale de promovare, punând accent pe atragerea de investiții folosind containere 
pentru terenuri exclusiv pentru acest scop. Campaniile de promovare vor fi extinse și pe județul 
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Bacău.  O broșură pentru prezentarea și promovarea ambelor parcuri industriale a fost elaborat 
în limba engleză. 
       Au fost montate două panouri de semnalizare la intrarea în parcul industral IFET, 
semnalizând intrarea parcului din ambele direcții a circulației pe str. Soarelui. Panourile sunt de 
dimensiune largă având și scopul de promovare a parcului.  
     Un panou semnalizând intrarea în Parcul industrial nr 2 Epurare a fost montat pe un stălp 
lângă DN 121. Pe panoul de direcționare sunt locuri marcate pentru firmele care operează în 
parcul respectiv.    
      Concluzii :  Situația financiară a societății a îmbunătățit față de anii precedenți, a fost realizat 
un profit semnificativ prin reducerea cheltuielilor și creșterea veniturilor,  care vor fi folosite 
pentru recuperarea pierderilor cumulate. Datorită Cashflow-ului, fără o fluctuație semnificativă, 
societatea a reușit să-si achite din datorii o sumă mare către bugetul local, reducând creșterea 
ratei de îndatorare. “  
      Solicitând cuvântul, domnul consilier Dávid Sándor întreabă pe domnul director Fejér Áron, 
dacă parcurile industriale sunt ocupate de rezidenți, atunci la ce face reclamă? Domnul director 
Fejér Áron răspunzând, face precizarea ,că s-a gândit la o colaborare, sprijinând firmele  la 
găsirea unor terenuri adecvate pentru construirea firmelor.  
      Preluând cuvântul, domnul consilier local Szigethy Kálmán declară că autoritatea locală 
sprijină antreprenorii  , însă există firme în parc care deși au câștigat  proiecte, încă nu produc 
nimic, nu funcționează.   Domnul director Fejér Áron răspunzând, afirmă că cel de al doilea pas , 
ar fi exact analizarea și rezilierea acestor contracte , astfel s-ar elibera clădiri/terenuri pentru 
alte firme. 
          Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea raportului de activitate pentru anul 2023 ale S.C. PARCURI 
INDUSTRIALE TÂRGU-SECUIESC S.R.L., Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.55/2024 
privind aprobarea raportului de activitate pentru anul 2023 ale  S.C. PARCURI INDUSTRIALE 
TÂRGU-SECUIESC S.R.L., cu 17 voturi pentru (din care 6 voturi electronice) . 
          La pct.8  înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre pentru 
aprobarea aderării Municipiului Târgu Secuiesc la Asociația „Angustia” Egyesület, care are ca scop 
principal sprijinirea dezvoltării comunitățiilor prin promovarea cooperării pentru rezolvarea unor 
probleme comune prin conceperea și implementarea proiectelor și accesarea fondurilor europene, 
punând bazele identificării nevoilor locale ale întărării patrimoniului cultural, ale dezvoltării 
mediului economic și îmbunătățirii abilităților organizatorice ale comunităților locale. Prin 
Hotărârea nr. 1/2023 a Adunării Generale al Asociației „Angustia” Egyesület a fost aprobată 
modificarea Actului Constitutiv al asociației prin validarea unor noi membri, printre care se 
regăsește și Municipiul Târgu Secuiesc.  
          Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre pentru aprobarea aderării Municipiului Târgu Secuiesc la Asociația „Angustia” Egyesület, 
Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.56/2024 pentru aprobarea aderării Municipiului 
Târgu Secuiesc la Asociația „Angustia” Egyesület, cu 17 voturi pentru (din care 6 voturi  
electronice) . 
          La pct.9 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
însușirea documentației cadastrale de prima înscriere în Cartea Funciară, în domeniul public al 
Municipiului Târgu Secuiesc, al străzilor Orbán Balázs, Tudor  Vladimirescu și Vilelor din  
Municipiul Târgu Secuiesc.   
       Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind însușirea documentației cadastrale de prima înscriere în Cartea Funciară, în 
domeniul public al Municipiului Târgu Secuiesc, al străzilor Orbán Balázs, Tudor  Vladimirescu și 
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Vilelor din  Municipiul Târgu Secuiesc, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.57/2024 
privind însușirea documentației cadastrale de prima înscriere în Cartea Funciară, în domeniul 
public al Municipiului Târgu Secuiesc, al străzilor Orbán Balázs, Tudor  Vladimirescu și Vilelor din  
Municipiul Târgu Secuiesc, cu 17 voturi pentru (din care 6 voturi  electronice) . 
          La pct.10 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 20/2024 privind aprobarea listei manifestărilor 
culturale şi sportive în aer liber care se vor desfășura în Municipiul Târgu Secuiesc în anul 2024, 
este vorba de cererea depusă de către Consiliul Județean Covasna care dorește realizarea 
evenimentului intitultat VISOR - Festivalul de Artă Fotografică  în centrul orașului în luna aprilie. 
          Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 20/2024 privind aprobarea listei 
manifestărilor culturale şi sportive în aer liber care se vor desfășura în Municipiul Târgu Secuiesc în 
anul 2024, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.58/2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 20/2024 privind aprobarea listei manifestărilor culturale şi sportive în aer 
liber care se vor desfășura în Municipiul Târgu Secuiesc în anul 2024,  cu 17 voturi pentru (din 
care 6 voturi  electronice) . 
           La pct.11 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
modificarea Hotărării Consiliului Local nr. 71/2022 privind aprobarea devizului general, a cererii 
de finanțare și participarea în Programul Național de Investiții ”Anghel Saligny” a proiectului “ 
Înființarea, extinderea și modernizarea rețelei inteligente de distribuție a gazelor naturale  în 
Municipiul Târgu Secuiesc și satul aparținător Lunga “: „ Având în vedere solicitările de modificare a 
proiectului tehnic din partea SC Distrigaz  Sud  Retele, care va fi  concesionarul lucrarii, fac necesara 
modificarea soluției initiale ale proiectului tehnic, în vederea implementării lui. Aceste modificări 
atrag dupa sine modificări financiare în structura devizului general, precum și în caracteristicile 
prinicpale și indicatorii tehnico economici al obiectivului. Totalul investiței este de 57 milioane de lei 
cu TVA, 48 milionae lei fără TVA, lucrările în Lunga sunt finalizate pînă la 90%, 50 % în Tinoasa, anul 
acesta fiind finlizată în totalitate.”   -declară edilul. 
           Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărării Consiliului Local nr. 71/2022 privind aprobarea devizului 
general, a cererii de finanțare și participarea în Programul Național de Investiții ”Anghel Saligny” a 
proiectului “ Înființarea, extinderea și modernizarea rețelei inteligente de distribuție a gazelor 
naturale  în Municipiul Târgu Secuiesc și satul aparținător Lunga “, Consiliul local adoptând astfel 
Hotărârea nr.59/2024 privind modificarea Hotărării Consiliului Local nr. 71/2022 privind 
aprobarea devizului general, a cererii de finațare și participarea în Programul Național de Investiții 
”Anghel Saligny” a proiectului “ Înființarea, extinderea și modernizarea rețelei inteligente de 
distribuție a gazelor naturale  în Municipiul Târgu Secuiesc și satul aparținător Lunga “, cu 17 
voturi pentru (din care 6 voturi  electronice) . 
            
        B. Probleme asupra cărora nu se adoptă hotărâri 
         Înrebări și interpelări.  
         Preluând cuvântul la acest punct,  primarul Bokor Tiberiu a simțit că trebuie să îi răspundă 
lui Balázs Attila, reprezentantul Asociației Maghiare din Transilvania, care i-a adresat o 
întrebare pe Facebook. La postarea sa intitulată "Intrarea de pe strada Gării  a spitalului 
municipal se va deschide împreună cu finalizarea clădirii secției ambulatoriu”, consilierul a pus 
întrebarea "Unde ați fost până acum, domnule primar?". Primarul a răspuns: "Unde am fost? Am 
fost aici și am muncit pentru ca secția de  ambulatoriu să se construiască ", și a continuat spunând 
că cel puțin șase proiecte de hotărâre în acest sens au fost adoptate de consiliul local, din care 
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face parte și domnul consilier . Proiectul a fost demarat în urmă cu aproximativ patru ani, cam 
în același timp cu vechea cazarmă, și se apropie încet-încet de final. "Nu a răsărit din zăpadă 
alaltăieri noapte, ci este rezultatul unei munci intense. Mai degrabă l-aș întreba unde se află acum 
dânsul", a spus primarul. El a adăugat că, dacă își amintește bine, consilierul nu a avut nicio 
propunere , inițiativă , proiect de hotărâre - în patru ani. "Ori era de acord cu noi, ori nu era 
interesat de oraș. Văd că în ultimele săptămâni începe să se agite și începe să se intereseze de 
soarta Târgului Secuiesc ", a spusprimarul , care a mai precizat că a așteptat până la ședința de 
azi a consiliului pentru a-i răspunde consilierului în persoană și nu pe Facebook, însă dânsul nu 
a venit, ci a votat electronic.  
          Nefiind alte problemele înscrise pe ordinea de zi, preşedintele şedinţei mulţumeşte pentru 
participare şi declară închise lucrările şedinţei. 
    
 
 
    PREŞEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                            SECRETAR GENERAL                   
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